
Z A P I S N I K 
15. sjednice Gradskog vijeća Grada Rijeke 

održane 26. veljače 2015. godine 
 

Sjednicu je u 9,35 sati otvorila predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac. 
 
Nakon izvršene prozivke utvrđeno je da je sjednici nazočno 30 članova Gradskog 

vijeća te da Gradsko vijeće može donositi pravovaljane odluke. 
 
Sjednici su bili nazočni članovi Gradskog vijeća: Ivan Bogdanić, dr.sc. 

Aleksandar Bulog, Hrvoje Burić, dr.sc. Vesna Buterin, Ljiljana Cvjetović, Snježana Čop, 
Ljubica Dujmović-Kosovac, Ivan Ivaniš, dr.sc. Nikola Ivaniš, Sanjin Kajba, dr.sc. Petra 
Karanikić, Ana Komparić Devčić, Milena Kraljević, Sandra Krpan, Bojan Kurelić, Ida 
Mahmutefendić, Ljiljana Mihić, Predrag Miletić, Duško Milovanović, Dorotea Pešić-Bukovac, 
Gordana Petrović, Vuk Prica, Vedran Sabljak, Čedomir Salević, Jagoda Špalj, Danko 
Švorinić, Ana Trošelj, Sandro Vizler, Walter Volk i Davor Zubović. 

 
Izostanak su opravdali članovi Gradskog vijeća: Teo Božanić, dr.sc. Tea 

Čaljkušić-Mance, Ivan Kirin, Nikolina Milčić i Danijel Paliska. 
 
Na zapisnik 14. sjednice Gradskog vijeća održane 18. prosinca 2014. godine nije bilo 

primjedbi. 
 
 UVODNE OBAVIJESTI: 

 
Sukladno odredbi članka 12. Poslovnika Gradskog vijeća predsjednica Gradskog 

vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je izvijestila Vijeće o prestanku mandata člana Gradskog 
vijeća i početku mandata zamjenika člana Gradskog vijeća te navela da je član Gradskog 
vijeća Sanjin Kuljanić podnio ostavku na dužnost člana Gradskog vijeća. Ostavka je 
dostavljena dana 17. veljače 2015. godine, s kojim danom je članu Vijeća Sanjinu Kuljaniću 
prestao mandat u Gradskom vijeću. Sanjin Kuljanić započeo je obnašati dužnost člana 
Gradskog vijeća dana 11. lipnja 2013. godine kao zamjenik člana Gradskog vijeća iz reda 
HNS-a s kandidacijske liste političkih stranaka SDP-HNS-HSU-IDS-ARS-SDA HRVATSKE-
SDSS Miroslava Matešića kojem, temeljem odredbe članka 89. stavka 1. i članka 90. stavka 
4. Zakona o lokalnim izborima, mandat u Gradskom vijeću Grada Rijeke miruje po sili 
zakona. S obzirom da je Sanjinu Kuljaniću, temeljem podnesene ostavke prestao mandat u 
Gradskom vijeću, politička stranka HRVATSKA NARODNA STRANKA – LIBERALNI 
DEMOKRATI – HNS je, na temelju članka 81. stavka 3. Zakona o lokalnim izborima, 
odredila Sandra Vizlera za zamjenika člana Gradskog vijeća kojem mandat miruje. Sandro 
Vizler neizabrani je kandidat pod rednim brojem 34. kandidacijske liste političkih stranaka 
SDP-HNS-HSU-IDS-ARS-SDA HRVATSKE-SDSS. S obzirom na navedeno, predsjednica 
Vijeća je izvijestila Vijeće da su ispunjeni uvjeti za početak obnašanja dužnosti člana 
Gradskog vijeća Sandra Vizlera. 

Nakon što je Gradsko vijeće primilo na znanje obavijest, predsjednica Gradskog 
vijeća je pročitala tekst svečane prisege, a član Gradskog vijeća Sandro Vizler dao je pred 
Vijećem prisegu i tekst svečane prisege potpisao. 

 
Predsjednica Vijeća zatim je obavijestila Gradsko vijeće: 

- da je članovima Vijeća, sukladno članku 73. Poslovnika Gradskog vijeća, dostavljen 
pisani odgovor na pitanje člana Gradskog vijeća Tea Božanića postavljeno u aktualnom 
satu 14. sjednice Gradskog vijeća te odgovori na pisana pitanja člana Vijeća Ivana 
Bogdanića, 

- da u Gradskom vijeću više ne djeluje Klub Primorsko goranskog saveza i Akcije mladih 
(PGS – AM) nego Klub Primorsko goranskog saveza sa tri člana, (predsjednica Kluba je 
Ana Trošelj, zamjenik predsjednice Nikola Ivaniš i član Sanjin Kajba). 



 AKTUALNI SAT 
 

1. BOJANA KURELIĆA zanima u kojoj je fazi realizacija projekta novog autobusnog 
kolodvora odnosno kada će se konačno krenuti u konkretnu realizaciju tog projekta, obzirom 
da se već dosta godina u predizbornim pamfletima spominje uvijek ista priča vezana za 
kolodvor i pokretanje izgradnje novog kolodvora, a da se ne govori o tome kako izgleda 
sadašnji kolodvor i što građani misle o tom kolodvoru. Ujedno je zatražio pisani odgovor na 
pitanje koliko je do sada uloženo financijskih sredstava u pripremu tog projekta?  

 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da će autobusni kolodvor 

prestati biti projekt na papiru kada se osiguraju financijska sredstva, u iznosu od cca 40 
milijuna eura, koja su potrebna za realizaciju projekta. Tu se ne radi samo o izgradnji 
autobusnog kolodvora već i pripadajuće garaže za osobna vozila i autobuse te čitavog niza 
drugih sadržaja kao i rekonstrukciji ulice Riva i Trga Žabica. Mogućnost za realizaciju tog 
projekta, uključivo i rješavanje prometne problematike kroz centar grada, su EU - strukturni 
fondovi pa se u tom kontekstu poduzimaju određene aktivnosti s Ministarstvom prometa 
kako bi cijeli taj projekt u okviru Riječkog prometnog pravca dobio sredstva iz EU – fondova. 
Čim se osiguraju izvori financiranja, krenut će se u realizaciju projekta. 

 
2. VEDRAN SABLJAK je upitao je koliko je stanova u vlasništvu Grada Rijeke koji 

su namijenjeni za najam prazno, koliko je od tih praznih stanova adekvatno za stanovanje i 
što Grad čini da neadekvatne stanove adaptira i da u najam socijalno ugroženim 
građanima? 

 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako nema niti jednog 

praznog stana koji bi bio primjeren za stanovanje, a da nije iznajmljen ili u postupku dodjele 
nekome po listi prioriteta za dodjelu stanova u najam. Ukoliko je stan prazan, prazan je 
privremeno, odnosno do odabira sljedećeg najmoprimca kojemu će biti dodijeljen. Postoji 
određen broj stanova koji su u lošem stanju. Neke od tih stanova je Grad, procjenjujući da bi 
ulaganje u njihovu obnovu bio preveliki zahtjev, ponudio na prodaju, a neki su ponuđeni u 
najam u viđenom stanju onima koji smatraju da stan mogu sami privesti svrsi. 

Podsjetio je da se ovakav model najma stanova u Rijeci primjenjuje već godinama, a 
cijena najma stana iznosi 8,91 kn po m 2, što ne osigurava mogućnost akumulacije 
sredstava za izgradnju novih stanova za dodjelu po listi prioriteta, što je dio promišljanja 
stambene politike koja će se trebati mijenjati i to ne samo u Rijeci, nego i na razini države. 

Usput je iznio da je neki dan objavljen članak kako se neko ministarstvo hvali 
činjenicom da će dodijeliti prazne državne stanove putem licitacije na kojoj će početna cijena 
najma biti 15 kuna po m2, što je puno skuplje nego u Rijeci. Nadalje je naveo kako se 
razmatra mogućnost da se modelom POS-a izgradi dio stanova koje bi Grad otkupio i nakon 
toga dodijelio po Listi prioriteta za davanje stanova u najam. 

 
VEDRAN SABLJAK je zatražio da mu se točni podaci dostave pisanim putem.  
 
3. DANKO ŠVORINIĆ je iznio da je u tijeku 2012. godine postavio pitanje vezano uz 

imenovanje direktora Luke Rijeka koji, obzirom na kompetenciju odnosno na radno iskustvo i 
na rezultate, nije imao kvalifikacije za preuzimanje upravljanja tako složenim sustavom kao 
što je Luka Rijeka. Gradonačelnik mu je tada odgovorio da treba sačekati poslovne 
rezultate, pa  tek onda suditi o nekoj osobi odnosno o kompetenciji upravljanja državnom 
tvrtkom. On je bio strpljiv, sačekao je poslovne rezultate za 2014. godinu, koji su na žalost 
poprilično porazni jer je Luka Rijeka nakon dugo godina zabilježila financijski minus u iznosu 
od 5,8 milijuna kuna, a dug je povećan za cca 18%. Od Gradonačelnika je zatražio komentar 
takvih rezultata.  

 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da se radi o netočnim 

podacima, budući da neto dobit Luke Rijeka u 2014. godini iznosi oko 1.100.000 kuna, a 
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povećanje prometa je negdje oko 17% i kontinuirano se povećava. Ono što je njemu 
poznato su samo dobre vijesti, a samo u zadnjih nekoliko dana došla su tri nova broda među 
kojima je jedan najveći i s njime se uspostavljaju nove linije prema riječkoj luci. 

Obzirom da Luku čeka proces dokapitalizacije odnosno privatizacije, trebalo je očistiti 
bilancu od dugovanja odnosno nedefiniranih ili neriješenih potraživanja iz prethodnih godina, 
koje je ostavila prethodna uprava Luke. 

Osnovni preduvjet privatizacije, kojom se ima namjeru osigurati 350 milijuna kuna 
koje će biti uložene u izgradnju novog skladišnog prostora na Škrljevu, što će biti najveća 
investicija Luke Rijeka u zadnjih 25 godina, a s obzirom da u privatizaciji sudjeluju i 
Evropska banka za obnovu i razvoj i čitav niz financijskih institucija, je da se riješe 
potraživanja iz prethodnih razdoblja. 

 
DANKO ŠVORINIĆ je dodao da je u izvještaju zabilježeno da je promet tereta 

rastao, ali unatoč tome Luka bilježi lošiji financijski rezultat nego prošlih godina. Ukupno 
povećanje prometa odnosi se na cijeli sjeverno jadranski pravac. Međutim, u Luku se mogu 
ulagati silni milijuni, bilo od strane države ili od EU - fondova, ali činjenica je da dok na 
ključnim mjestima budu sjedili podobni, a ne sposobni kadrovi, teško da će Luka Rijeka 
uspjeti vratiti dio tereta kojeg je izgubila u korist luka Trst i Kopar.  

 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je ponovio da se, u razdoblju od kako je 

na čelu Luke nova uprava, a u Lučkoj upravi novi ravnatelj, u lučkom području dogodilo puno 
promjena, što i vide svi koji to žele vidjeti, tako da je smiješno govoriti da je uprava koja je 
preuzela posao pred manje od tri godine odgovorna za gubitak prometa kojeg je preuzela 
luka Kopar ili Trst. Jako se dobro zna da se luka Kopar razvijala jer je definirana kao 
državna luka i zato što je Republika Slovenija imala strategiju što želi sa lukom Kopar, za 
razliku od Republike Hrvatske do unatrag nekoliko godina. Još je jednom ponovio da je neto 
dobit Luke Rijeka u 2014. godini iznosila preko 1.100.000 kuna uz povećanje poslovnih 
prihoda te povećanje prometa od 17%. 

 
4. PREDRAGA MILETIĆA zanima zašto se Riječki karneval ne promovira na 

nacionalnim TV postajama ili TV kućama susjednih zemalja srednje i jugoistočne Europe te 
zašto se ne iskoristi Hrvatska turistička zajednica za promociju Riječkog karnevala na 
svjetskim TV postajama? 

 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da se takav dojam stječe 

samo ako se slušaju samo lokalne radio stanice i čitaju lokalne novine. Međutim, Riječki 
karneval je bio reklamiran u Jutarnjem listu, koji je ove godine bio glavni pokrovitelj na 
nacionalnoj razini, a i u svim drugim izdanjima Europapress Holdinga (EPH). Također, Riječki 
karneval je bio reklamiran putem Turističke zajednice u svim okolnim zemljama, a ušao je i u 
knjigu koja je inozemno izdanje "501 događaj koji morate posjetiti" u kojoj su osim Riječkog 
karnevala još jedino Dubrovačke ljetne igre. 

Na sjednici Turističkog vijeća iznijeto je da je na Riječkom karnevalu sudjelovalo 112 
grupa sa više od 10.000 sudionika, da je bilo 10 grupa iz inozemstva, da je zabilježeno više 
od 17.000 posjeta na web stranicama You Tube-a putem kojeg se Riječki karneval mogao 
gledati u cijelom svijetu, da je na parkiralištu Delta bilo parkirano 88 autobusa, od čega 44 iz 
Hrvatske, a 36 iz inozemstva, te da su karneval pratili brojni gosti i grupe iz Japana, Austrije, 
Italije, Slovenije, Mađarske i dr. 

 
PREDRAG MILETIĆ je ponovio da je njegovo pitanje bilo zašto Riječki karneval nije 

reklamiran preko radijskih i TV postaja i zašto u cijelu priču nije uključena Hrvatska turistička 
zajednica, a ne da li je Riječki karneval reklamiran u Jutarnjem listu ili ne. Što se tiče broja 
turista, misli da je na Riječki karneval trebalo doći 800 autobusa, a ne 80. 

 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je dodao da njemu kao predsjedniku 

Turističke zajednice ne pada na pamet da financira skupo oglašavanje na nacionalnim 
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televizijama. Dodatno je naglasio da su svi hotelski kapaciteti u Rijeci, Opatiji i na cijelom 
području Liburnije, odnosno na cijelom području Crikveničke rivijere, bili popunjeni i to 
isključivo radi Riječkog karnevala.  

 
5. IDU MAHMUTEFENDIĆ zanima što je do sada učinjeno u segmentu razvoja 

projekta Riječkog prometnog pravca koji je okosnica strategije razvoja Grada Rijeke? 
 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da je na dio pitanja 

odgovorio u kontekstu odgovora na prvo pitanje vezano uz autobusni kolodvor. Nadalje, 
izrazio je zadovoljstvo činjenicom što je i Europska komisija prepoznala Riječki prometni 
pravac kao jedan od deset najvažnijih tzv. TEN-T logističkih koridora u Europi, što je 
preduvjet da se sredstva za realizaciju projekta osiguraju iz EU - fondova. 

Što se tiče provedbe projekta, već su započete aktivnosti na izgradnji zapadnog 
lučkog terminala na Zagrebačkoj obali, u pripremi je I faza izgradnje ceste D 403 koja bi 
trebala započeti još ove godine, nedavno je objavljena Studija opravdanosti izgradnje II 
kolosijeka od Jurdana do Škrljeva, čime bi se riješio najveći problem prometovanja teretnih 
vlakova iz Rijeke, te omogućilo stavljanje u funkciju vlaka kao dijela javnog gradskog 
prijevoza na lokaciji Škrljevo-Rijeka-Jurdani. Najavio je kako će sutra s Ministrom prometa 
potpisati ugovor o izradi Operativnog plana Riječkog prometnog pravca na području Grada 
Rijeke, koji podrazumijeva sveobuhvatan pristup svim oblicima prometa koji su vezani za 
riječki prometni pravac (željeznicu, ceste, autobusni kolodvor, luku, nautiku i zračni promet 
na otoku Krku). 

Taj master plan je preduvjet za apliciranje na sredstva Europske unije i on je izuzetno 
zadovoljan da je Gradu Rijeci povjereno da bude nositelj izrade tog plana na području Grada 
i šire okolice. Vrijednost tog projekta je cca 3.800.000 kuna, od čega je 85% sredstava 
osigurano od strane EU – fondova, a ostatak će biti financiran iz gradskog proračuna. 
Očekuje da bi taj Plan trebao biti gotov negdje do kraja ove godine ili početkom iduće 
godine. 

 
6. ANA TROŠELJ je iznijela da je nekoliko dana nakon manje kiše na 

novouređenom Koblerovom trgu nastalo jezero, nakon čega se pristupilo hitnoj sanaciji tog 
propusta koji je nastao uslijed izvođenja radova, pa je zanima kolika je cijena popravka i tko 
će to platiti? 

 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako je Koblerov trg još 

uvijek gradilište dok ne prođe tehnički pregled i dobije uporabnu dozvolu i do tada njime 
upravlja i o njemu vodi brigu izvođač radova. U dogovoru s izvođačem uklonjene su zaštitne 
ograde s gradilišta kako bi se što prije omogućila komunikacija ljudi preko tog prostora. 
Ukoliko je i bilo nekih problema, riješeni su na gradilištu na teret izvođača, jer bez toga ne bi 
bilo ni tehničkog pregleda, niti bi se dobila uporabna dozvola. 

 
7. HRVOJE BURIĆ se, u svezi HNK Ivana pl. Zajca i rukovodstva koje i dalje 

nesmetano vrijeđa sve po redu, osvrnuo na jedan intervju s intendantom Oliverom Frljićem u 
kojem se vrijeđa čakavština, crkva i HDZ pa upitao Gradonačelnika do kada će dopustiti da 
se vrijeđaju Riječani, čakavci, crkva... 

 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da je on u ovih 15 godina 

odgovorio na sva pitanja koja su mu bila postavljena, a da li je netko bio zadovoljan 
odgovorom ili nije to je drugi dio priče te je iznio da nije razumio postavljeno pitanje, a ako se 
netko smatra uvrijeđenim za to postoje nadležne institucije pri kojima se može tražiti 
naknada štete zbog uvrede, klevete ili nečeg drugog. 

 
8. dr.sc. NIKOLU IVANIŠA zanima da li Gradonačelnik ima informacije o 

događanjima u 3. maju – Tvornici motora i dizalica – MID-u, budući da postoji bojazan da još 
jedna riječka tvrtka velikog ugleda pa može se reći i svjetskog ugleda može otploviti u 
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povijest, a to će doprinijeti daljnjem slabljenju gradskih potencijala, odnosno i daljnjem 
smanjivanju gradskog Proračuna. 

 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako je u stalnom kontaktu 

sa sindikatima, upravom MID-a i upravom Uljanika koja je u više navrata iskazala interes za 
preuzimanje MID-a. Isto tako čitavo vrijeme je u kontaktu s ravnateljem Centra za 
restrukturiranje i prodaju – CERP-a gdinom Milanom Dejanovićem i predstojnikom Državnog 
ureda za upravljanje državnom imovinom DUUDI-a gdinom Mladenom Pejnovićem, radi 
iznalaženja rješenja za isplatu zaostalih plaća radnicima. Koliko je njemu poznato, jedna 
plaća bi trebala biti plaćena do kraja ovog, a druga u tijeku idućeg tjedna. Jednako tako 
ubrzano se vodi postupak prodaje motora i dizalica za koje postoji nekoliko zainteresiranih 
kupaca među kojima je i Uljanik, pa vjeruje da će u tom kontekstu Tvornica motora i dizalica 
nastaviti svoju djelatnost u okviru hrvatske brodograđevne industrije. 

 
9. DUŠKO MILOVANOVIĆ je, u svezi novog Zakona o regionalnom razvoju 

Republike Hrvatske koji velikim gradovima, među kojima je i Grad Rijeka, daje mogućnost 
da postanu sjedišta urbanih aglomeracija, upitao je da li Grad Rijeka razmatra mogućnost za 
gospodarski razvoj s te pozicije te da li su krenuli inicijalni razgovori s eventualnim 
partnerima koji bi zajedno s Rijekom formirali jedno takvo područje? 

 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da je u skladu sa Zakonom 

o regionalnom razvoju utvrđena riječka urbana aglomeracija kao jedna od urbanih 
aglomeracija na području Grada Rijeke. Zakon je u primjeni od početka ove godine, a 
ministar regionalnog razvoja bi do 30. ožujka o.g. trebao donijeti rješenje o uspostavi tih 
urbanih aglomeracija. U svezi toga on je, kao čelnik grada koji je sjedište urbane 
aglomeracije, pokrenuo inicijativu za osnivanje urbane aglomeracije gdje je potrebno 
pribaviti mišljenja ostalih predstavničkih tijela jedinica lokalne samouprave koje će ući u 
sustav aglomeracije. Polazeći od činjenice da već sada sa jednim dijelom okolnih gradova i 
općina Grad Rijeka ima puno toga zajedničkog, od infrastrukture, vodovodne i kanalizacijske 
infrastrukture, preko rada nekih komunalnih tvrtki, njegov prijedlog je išao u smjeru da 
urbanu aglomeraciju Rijeka čine općine i gradovi koji su proizišli iz bivše Općine Rijeka tzv. 
riječki prsten proširen sa bivšom Općinom Opatija, znači Matulji, Opatija, Lovran i 
Mošćenička Draga te Općinom Omišalj zbog terminala koji se tamo nalaze, a kojima već 
upravlja Lučka uprava Rijeka. Prostornim planom Primorsko-goranske županije predviđeno 
je širenje riječke luke na području Općine Omišalj, a tamo se nalazi i zračna luka Rijeka. O 
stvaranju takve aglomeracije predstavnička tijela jedinica lokalne samouprave moraju do 
kraja trećeg mjeseca donijeti odluku o prihvaćanju, nakon čega bi i Gradsko vijeće Grada 
Rijeke trebalo donijeti takvu odluku koja će nakon toga biti proslijeđena u Zagreb. 

Tako objedinjeni sustav daje dodatne mogućnosti za koordinirani razvoj, a između 
ostaloga dio sredstava EU – fondova za regionalni razvoj mora osigurati negdje minimalno 
cca 5% sredstva za taj integrirani urbani razvoj. Jedini način da se dobiju ta sredstva je da 
se u predviđenom roku formira urbana aglomeracija i izradi zajednička strategija razvoja 
cijele urbane aglomeracije. Na taj način bi ovo područje imalo značajno veći potencijal za 
razvoj. 

 
10. IVAN BOGDANIĆ je izrazio zadovoljstvo dobivenim odgovorom na njegovo 

pisano pitanje vezano za sanaciju ceste na Pehlinu koja se oštetila prilikom izgradnje nove 
ceste, u kojem se navodi da će cesta u tijeku ove godine biti sanirana. 

Drugo, podsjetio je na pisano pitanje koje je postavio u ime građana Pehlina o 
učestalim provalama i drskim krađama na tom području i na području okolnih mjesnih 
odbora zbog čega se ljudi osjećaju nesigurno u svojim kućama i jednostavno ne znaju što im 
je činiti. 

Nadalje je iznio da je prije cca godinu dana na Vijeću bilo postavljeno pitanje u svezi 
prometa odnosno ulaska i izlaska iz Rijeke, prvenstveno na području Srdoča, na koje mu je 
odgovoreno da je u pripremi idejni projekt izgradnje rotora na Martinkovcu i na Srdočima, pa 
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ga interesira kada se može očekivati izgradnja rotora na Srdočima koji bi ubrzao promet u 
tom dijelu Grada, obzirom da ima saznanja da se razmišlja o privremenom postavljanju 
semafora za koje je općepoznato da usporavaju promet. 

 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da se već dugo vremena 

raspravlja o izgradnji rotora na području Srdoča. Radi se o cesti koja je najprije bila državna 
u nadležnosti Hrvatskih cesta, a u međuvremenu je prešla u nadležnost Grada. On je uspio 
dogovoriti da Hrvatske ceste osiguraju sredstva za ono što je bilo ranije obećano, a nije 
napravljeno zbog problema u imovinsko pravnoj pripremi. Prema njegovim saznanjima 
Hrvatske ceste za to imaju osigurana sredstva i radovi bi trebali započeti sredinom ove 
godine, uz pretpostavku da se riješi još jedan imovinsko-pravni problem kako bi izgradnja 
rotora započela prije ljeta. Vezano za semaforizaciju prometa na području Srdoča nema 
nikakvih informacija niti se o tome ikada razmišljalo. 

 
11. WALTER VOLK je upitao koliko se ljudi javilo na natječaj za iskazivanje interesa 

za kupnju  stanova po modelu društveno poticane stanogradnje koji je raspisan krajem 
godine te da li još uvijek postoji interes građana za takav program stambenog zbrinjavanja?  

 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako je prošle godine Grad 

predao ključeve za  200-tinjak stanova izgrađenih po modelu poticane stanogradnje na 
području Drenove i na Hostovom bregu, od čega su ostala neprodana cca 3-4 stana, što 
pokazuje da interes za kupnju takvih stanova postoji. Iz tih razloga, ponovno je pokrenuta 
izgradnja cca 120 POS-ovih stanova na Martinkovcu, za koje je Grad raspisao natječaj u 
listopadu 2014. godine, na koji se javilo 420 građana, te se očekuje da će se svi stanovi 
uspjeti prodati. Zgrada je projektirana, raspisan je natječaj za izgradnju infrastrukture koja bi 
se trebala relativno brzo početi i realizirati, što znači da se izgradnja stanova po programu 
POS-a u Rijeci i dalje nastavlja. 

 
12. JAGODA ŠPALJ je iznijela kako su nedavno navodno potpisani ugovori za 

izgradnju i rekonstrukciju sanitarne kanalizacije i vodovoda u Rijeci koji su financirani 
sredstvima Europske banke za obnovu i razvoj. 

Interesira je koji će dijelovi Grada Rijeke biti obuhvaćeni tom rekonstrukcijom i 
izgradnjom i kada će otprilike krenuti radovi? 

 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da su u roku manjem od 

mjesec dana potpisana dva ugovora za izgradnju kanalizacije i rekonstrukciju i izgradnju 
vodovodnih ogranaka ukupno vrijednih cca 160 milijuna kuna. Dio sredstava se financira iz 
kredita Europske banke za obnovu i razvoj, a dio iz Centralne investicijske banke, uz 
potporu Hrvatskih voda. Radi se o cca 34 km kanalizacijske mreže i cca 20 km vodovodne 
mreže. Radovima će biti obuhvaćeno oko 80 ulica u Gradu Rijeci, a odvijat će se u 10 
mjesnih odbora. Radi o vrlo opsežnim i složenim radovima koji će sigurno imati za posljedicu 
narušavanje komoditeta stanovnika tako da svi izvođači radova imaju obvezu da u suradnji s 
TD Rijeka promet izrade prometna rješenja koja će biti prezentirana građanima po mjesnim 
odborima, a bit će dostavljena i na kućne adrese.  

Kako se radi o složenim poslovima, na nekim područjima se radovi i preklapaju, pa 
očekuje da će svi radovi započeti do 1. lipnja o.g., a možda i prije. Rok za izvođenje radova 
je čini mu se 18 mjeseci, s time što će se radovi izvoditi na način da se dionica koja se 
završi odmah privede svsi, dakle asfaltira, uredi i sve ostalo. Radi se o izuzetno velikom 
investicijskom zahvatu, a do ljeta bi se trebala predati i aplikacija za EU – fondove u okviru 
Operativnog programa zaštite okoliša, za projekt vrijedan negdje 110-120 milijuna eura koji 
podrazumijeva izgradnju cca 100 km nedostajuće kanalizacijske mreže, ne samo u Gradu 
Rijeci nego i na području Kastva, Viškova i dijela Općine Čavle te za izgradnju III faze 
biološkog pročišćavanja otpadnih voda, što znači da se u narednim godinama u segmentu 
vodoopskrbe i odvodnje očekuju velike investicije. 
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 UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA 
  
Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je izvijestila da na prijedlog 

dnevnog reda, koji je dostavljen uz poziv za sjednicu, nije podnesen prigovor tako da se 
dnevni red smatra usvojenim kako je predloženo. 

 
Zatim je predsjednica Gradskog vijeća objavila da je Gradsko vijeće usvojilo 

sljedeći  

D N E V N I  R E D 
 

1. Izbori i imenovanja 
Prijedlog odluke o razrješenju i imenovanju članice Školskog odbora Osnovne 
škole "Turnić"  

2. Izvješće Gradonačelnika o radu za razdoblje srpanj-prosinac 2014. godine 
3. Prijedlog odluke o davanju naknadne suglasnosti na Detaljni plan raspodjele 

financijskih sredstava unutar Programa javnih potreba u sportu Grada Rijeke za 
2015. godinu 

4. Informacija o problematici poslovanja TD ENERGO d.o.o. Rijeka 
5. Prijedlog zaključka o izmjeni cijena za uslugu isporuke toplinske energije 
6. Prijedlog odluke o izmjeni Plana mreže dječjih vrtića na području grada Rijeke 
7. Izvješće o korištenju Proračunske zalihe u Proračunu Grada Rijeke za 2015. 

godinu za mjesec siječanj 2015. godine. 
 

TOČKA 1. 
Izbori i imenovanja 

Prijedlog odluke o razrješenju i imenovanju članice Školskog odbora 
Osnovne škole "Turnić" 

 
Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je uvodno izvijestila da je 

predlagatelj Odbor za izbor, imenovanja i razrješenja.  
 
Gradsko vijeće je, bez rasprave, VEĆINOM GLASOVA (27 za, 2 suzdržana) 

donijelo Odluku kojom se Roža Butković razrješuje dužnosti članice, a Dubravka 
Arbanas imenuje za članicu Školskog odbora Osnovne škole "Turnić". 

 
TOČKA 2. 

Izvješće Gradonačelnika o radu za razdoblje srpanj - prosinac 2014. godine 
 
 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su 
zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na 
klupe. 
 
 Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel. 
 

Predsjednik Odbora za promet Hrvoje Burić je izvijestio Gradsko vijeće da Odbor za 
promet nije prihvatio Izvješće pod ovom točkom dnevnog reda. 
 
 U raspravi su sudjelovali članovi Vijeća Hrvoje Burić ispred Kluba HDZ-HSP AS, 
Predrag Miletić, Bojan Kurelić i Hrvoje Burić te Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel.  
 
 Nakon rasprave, Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (15 za, 7 protiv, 4 
suzdržana) donijelo sljedeći  
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z a k l j u č a k 
 
 Prihvaća se Izvješće Gradonačelnika o radu za razdoblje srpanj - prosinac 2014. 
godine. 

TOČKA 3. 
Prijedlog odluke o davanju naknadne suglasnosti na Detaljni plan raspodjele 

financijskih sredstava unutar Programa javnih potreba u sportu Grada Rijeke  
za 2015. godinu 

 
 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su 
zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na 
klupe. 
 
 Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je predsjednik Riječkog sportskog saveza 
Samir Barać.  
 
 Gradsko vijeće je, bez rasprave, VEĆINOM GLASOVA (26 za, 2 suzdržana) 
donijelo sljedeću 

O D L U K U 
o davanju naknadne suglasnosti na 

Detaljni plan raspodjele financijskih sredstava 
unutar Programa javnih potreba u sportu Grada Rijeke za 2015. godinu 

 
I. 

 Daje se naknadna suglasnost na Detaljni plan raspodjele financijskih sredstava 
unutar Programa javnih potreba u sportu Grada Rijeke za 2015. godinu, kojega je 
donijela Skupština Zajednice sportskih udruga grada Rijeke "Riječki sportski savez" 
na sjednici održanoj 30. siječnja 2015. godine. 
 

II. 
 Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja. 
 

TOČKA 4. 
Informacija o problematici poslovanja TD ENERGO d.o.o. Rijeka 

 
 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su 
zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na 
klupe. 
 
 Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je direktor trgovačkog društva ENERGO 
d.o.o. Rijeka Sanjin Kirigin. 

 
U raspravi su sudjelovali članovi Vijeća Ljubica Dujmović-Kosovac ispred Kluba 

Hrvatskih laburista - Stranke rada, Ljiljana Cvjetović ispred Kluba HSU, Hrvoje Burić ispred 
Kluba HDZ-HSP AS, Ivan Ivaniš ispred Kluba SDP i ARS, dr.sc. Nikola Ivaniš ispred Kluba 
PGS-AM, Ana Trošelj, Ivan Ivaniš, Hrvoje Burić, Danko Švorinić, Bojan Kurelić, Sandro 
Vizler i Duško Milovanović, direktor trgovačkog društva ENERGO d.o.o. Rijeka Sanjin Kirigin 
te Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel. 

 
Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je u raspravi obrazložio zaključke koje je 

predložio Vijeću na razmatranje i usvajanje pod ovom točkom dnevnog reda, a koji su 
dostavljeni članovima Vijeća na današnjoj sjednici.  

 
Ljubica Dujmović-Kosovac je, ispred Kluba Hrvatskih laburista - Stranke rada, 

predložila Vijeću usvajanje dodatnog zaključka o izradi Elaborata financijske i pravne 
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opravdanosti izmještanja instalacija za korištenje toplinske energije iz privatnih prostora u 
zajedničke, u zgradama kojima uslugu isporuke toplinske energije pruža TD Energo d.o.o. 

 
Napomena: nakon rasprave Ljubice Dujmović-Kosovac, na traženje Kluba PGS-AM, 

predsjednica Vijeća je odobrila stanku zbog održavanja sjednice tog Kluba.  
 

 Nakon održane stanke Vijeću se obratila članica Vijeća Ana Trošelj koja je podsjetila 
Vijeće da je pod ovom točkom dnevnog reda u materijalima za sjednicu bila dostavljena 
samo Informacija, a da su zaključci koje predlaže Gradonačelnik dostavljeni tek danas, na 
početku rasprave o ovoj točki dnevnog reda. a da je ona kao predlagateljica ranije podnijela 
prijedloge zaključaka koji su uvršteni u dnevni red današnje sjednice pod sljedećom točkom 
dnevnog reda (točka 5. Prijedlog zaključka o izmjeni cijena za uslugu isporuke toplinske 
energije). Budući da su njeni prijedlozi zaključaka sadržajno u vezi s prijedlozima zaključaka 
koje je pod ovom točkom dnevnog reda danas predložio Gradonačelnik, zatražila je da se i o 
njezinim prijedlozima zaključaka raspravlja i glasuje pod ovom točkom dnevnog reda, u 
kojem slučaju ona povlači Prijedlog pod sljedećom točkom dnevnog reda. Istodobno je 
ispravila tekst Prijedloga zaključaka na način da se u cijelom tekstu Prijedloga riječi: 
"Komunalno društvo" zamjenjuju riječima: "Trgovačko društvo". 
 
 Napomena: U nastavku se vodila objedinjena rasprava o prijedlozima zaključaka 
podnesenim pod ovom točkom dnevnog reda i o prijedlozima zaključaka podnesenim pod 
točkom 5. dnevnog reda. 
 

Nakon rasprave, prije prelaska na glasovanje, Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel 
je izvijestio da je došlo do pogreške u tekstu točke 2. Prijedloga zaključka te se ispravlja tekst 
tako da glasi: "Razlika u cijeni bit će obračunata korisnicima u mjesecima do kraja godine, 
odnosno nakon donošenja predloženih Izmjena i dopuna Pravilnika." 
 

Napomena: Prije prelaska na glasovanje, na traženje Kluba Hrvatskih laburista - 
Stranke rada, predsjednica Vijeća je odobrila stanku zbog održavanja sjednice tog Kluba.  

 
Nakon održane stanke Vijeću se obratio predsjednik Kluba Hrvatskih laburista - 

Stranke rada Vedran Sabljak, koji je u ime Kluba predložio da Vijeće o svim prijedlozima 
zaključaka glasuje poimeničnim izjašnjavanjem.  

 
G l a s o v a nj e: 
 
I. Predsjednica Vijeća stavila je na glasovanje prijedlog Kluba Hrvatskih laburista - 

Stranke rada da Vijeće o svim prijedlozima zaključaka glasuje poimeničnim izjašnjavanjem.  
Gradsko vijeće nije prihvatilo prijedlog (9 glasova za, 20 glasova protiv). 
 
II. Zatim se pristupilo glasovanju o prijedlozima zaključaka kako slijedi: 
 
1. Gradsko vijeće nije prihvatilo Prijedloge zaključaka podnesene od strane 

predlagateljice Ane Trošelj (10 glasova za, 16 glasova protiv i 2 suzdržana glasa). 
 
2. Gradsko vijeće je donijelo sljedeći 
 

z a k l j u č a k 
 

1. Prihvaća se Informacija o problematici poslovanja TD Energo d.o.o. Rijeka. 
2. Svjesni problema sa manjim dijelom visokih računa za grijanje koji nastaju 

zbog nepravičnog Pravilnika o načinu raspodjele i obračunu troškova za isporučenu 
toplinsku energiju ("Narodne novine" broj 99/14), TD Energo d.o.o. i Grad Rijeka su 
kod nadležnog Ministarstva gospodarstva RH pokrenuli postupak izmjena i dopuna 
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navedenog Pravilnika s ciljem uvođenje pravičnije raspodjele toplinske energije među 
korisnicima. 

Do kraja zimske sezone grijanja ili do usvajanja izmjena i dopuna Pravilnika o 
načinu raspodjele i obračunu troškova za isporučenu toplinsku energiju, TD Energo 
d.o.o. neće primjenjivati novu cijenu od 0,50 kn/kWh. nego cijenu prije zadnjeg 
poskupljenja u iznosu od 0,37 kn/kWh.  

Razlika u cijeni bit će obračunata korisnicima u mjesecima do kraja godine, 
odnosno nakon donošenja predloženih izmjena i dopuna Pravilnika. 

3. TD Energo d.o.o. i Grad Rijeka će kod nadležnog Ministarstva gospodarstva 
RH pokrenuti postupak izmjene članka 45. stavka 2. Zakona o tržištu toplinske 
energije ("Narodne novine" broj 80/13, 14/14 i 102/14) u dijelu koji se odnosi na 
smanjenje potrebnog broja krajnjih korisnika na zajedničkom mjerilu toplinske 
energije, a vezano za isključenje zgrade iz toplinskog sustava. 
 4. Utvrđuje se kako postoji nekoliko varijanti dugoročnog rješenja opskrbe 
toplinskom energijom, o čemu će konačnu odluku morati donijeti krajnji korisnici 
putem anketnog upitnika kojeg će TD Energo d.o.o. dostaviti svim korisnicima.  
Moguće varijante dugoročnog rješenja opskrbe toplinskom energijom su sljedeće: 

4.1. Nastavak isporuke toplinske energije u skladu s naprijed citiranim 
Zakonom o tržištu toplinske energije što znači da cijenu grijanja i dalje određuje 
nacionalni regulator tj. Hrvatska energetska regulatorna agencija (HERA), uz redovitu 
edukaciju ovlaštenih predstavnika suvlasnika zgrada u smislu razdiobe troškova i 
energetske učinkovitosti. 

4.2. Račun za isporučenu toplinsku energiju se ispostavlja zgradi odnosno 
podstanici gdje se nalazi zajedničko mjerilo isporučene toplinske energije te se račun 
plaća iz pričuve, a suvlasnici stanova se sami dogovaraju o načinu raspodjele 
isporučene toplinske energije.  

4.3. TD Energo d.o.o. će dozvoliti mogućnost izdvajanja iz sustava i izgradnju 
pojedinačnih kotlovnica, svugdje gdje postoje tehničke mogućnosti za to, čime će se 
građanima omogućiti samostalno upravljanje kotlovnicom (primjer zgrade na adresi 
M. Kontuša 12 u Rijeci). U tom slučaju TD Energo d.o.o. će pružiti suvlasnicima svih 
posebnih dijelova zgrade tehničku i stručnu pomoć u pogledu izrade projekta, odabira 
uređaja, smještaja kotlovnice i drugih tehničkih pitanja. Grad Rijeka i TD Energo d.o.o. 
ispitat će mogućnost sufinanciranja nabavke radova i opreme kod Fonda za zaštitu 
okoliša i energetsku učinkovitost. 

4.4. Prestanak isporuke toplinske energije sa završetkom ove ogrjevne sezone 
uz davanje mogućnosti građanima najma Energovih kotlovnica za iznos najma od 100 
kn/mjesečno po stanu, koji iznos predstavlja polovicu prosječnog fiksnog troška 
danas i to na rok od minimalno sedam godina. 

4.5. Prestanak isporuke toplinske energije sa završetkom ove ogrjevne sezone 
te gašenje djelatnosti toplinarstva u TD Energo d.o.o. 

5. Zadužuje se Uprava TD Energo d.o.o. da još jednom analizira mogućnost 
daljnje racionalizacije troškova poslovanja. 

6. Zadužuje se TD Energo d.o.o. da formira radu grupu sastavljenu od stručnih 
osoba i predstavnika korisnika usluge isporuke toplinske energije sa zadaćom da u 
roku ne dužem od dva mjeseca izradi procjenu financijske i pravne opravdanosti 
izmještanja instalacija za korištenje toplinske energije iz privatnih prostora u 
zajedničke, u zgradama kojima uslugu isporuke toplinske energije pruža TD Energo 
d.o.o. 
 
Napomena:  
- zaključak pod točkom 1. Gradsko vijeće je donijelo VEĆINOM GLASOVA (18 za, 11 

protiv) 
- zaključke pod točkama 2. – 5. Gradsko vijeće je donijelo VEĆINOM GLASOVA (16 

za, 10 protiv, 3 suzdržana) 
- zaključak pod točkom. 6. Gradsko vijeće je donijelo JEDNOGLASNO. 
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TOČKA 5. 
Prijedlog zaključka o izmjeni cijena za uslugu isporuke toplinske energije 

 
Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je podsjetila da je prijedlog 

zaključaka iz materijala za ovu točku dnevnog reda Gradsko vijeće razmatralo pod 
prethodnom točkom dnevnog reda te da se prijedlog pod ovom točkom dnevnog reda 
smatra povučenim. 

TOČKA 6. 
Prijedlog odluke o izmjeni Plana mreže dječjih vrtića  

na području grada Rijeke 
 
Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je uvodno izvijestila da je 

predlagatelj član Gradskog vijeća Danko Švorinić, a da je prijedlog podržalo još sedam 
članova Gradskog vijeća. Predsjednica Vijeća nadalje je izvijestila da je članovima Vijeća 
dostavljeno očitovanje Gradonačelnika na prijedlog, a na klupe su dostavljeni zaključci 
odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda. 

 
Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je član Gradskog vijeća Danko Švorinić 

koji je u okviru uvodnog izlaganja iznio da ispravlja tekst Prijedloga akta na način da se 
naziv Odluke mijenja  i glasi: "Izmjenu Plana mreže dječjih vrtića na području grada Rijeke", 
a u  točki II. riječi: "Ova Odluka" zamjenjuju se riječima: "Ova Izmjena Plana". 

 
U raspravi su sudjelovali članovi Vijeća Hrvoje Burić ispred Kluba HDZ-HSP AS, 

Bojan Kurelić, Hrvoje Burić i Danko Švorinić kao predlagatelj te Gradonačelnik mr.sc. Vojko 
Obersnel. 
 

Predlagatelj Danko Švorinić je za vrijeme rasprave izvijestio Vijeće da povlači 
Prijedlog pod ovom točkom dnevnog reda te da će Prijedlog biti upućen na razmatranje i 
usvajanje za jednu od sljedećih sjednica Gradskog vijeća. 

 
TOČKA 7. 

Izvješće o korištenju Proračunske zalihe u Proračunu Grada Rijeke za 2015. godinu  
za mjesec siječanj 2015. godine 

 
 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su 
zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na 
klupe. 
 

U raspravi su sudjelovali član Vijeća Hrvoje Burić ispred Kluba HDZ-HSP AS i 
Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel. 
 

Nakon rasprave, Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (26 za, 2 suzdržana) 
donijelo sljedeći 

z a k l j u č a k 
 

Prihvaća se Izvješće o korištenju Proračunske zalihe u Proračunu Grada Rijeke 
za 2015. godinu za mjesec siječanj 2015. godine. 

 
Sjednicu je napustila prije završetka članica Gradskog vijeća dr.sc. Vesna 

Buterin. 
Sjednica je zaključena u 15,20 sati.  
 

      Tajnica              Predsjednica 
  Gradskog vijeća            Gradskog vijeća 

Mirna Pavlović - Vodinelić, v.r.        Dorotea Pešić - Bukovac, v.r. 


